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                                 Interpelacja 

Dot. bezpieczeństwa pieszych w Dzielnicy Częstochówka – Parkitka.

W związku z wieloma interwencjami mieszkańców dzielnicy Częstochówka- 
Parkitka dotyczącymi zasad bezpiecznego ruchu pieszych w miejscach, gdzie brak 
jest na wielu odcinkach dróg i ulic w w/w dzielnicy chodników, proszę o 
przeprowadzenie przez odpowiednie Służby analizy bezpieczeństwa ruchu oraz 
wdrożenie w strefach niebezpiecznych rozwiązań poprawiających bezpieczeństwo 

ruchu pieszych w postaci zabudowy urządzeń ograniczających prędkość pojazdów 
samochodowych, lub ustanowienia stref zamieszkania.
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